
 
HALD EGE SKOLE – skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag, den 05. november 2024, kl. 19.00 – 21.00 

                         
  
 
Afbud: Dea Højlund Damsgaard & Lotte Højris 

 
Dagsorden:  

 
 

1. Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet d. 17.09.24 HM/CM 
 

 
Referatet er godkendt. 
 

 
 

2. Nyt fra elevrådet HM/CM 
 

 
- Orienterede om planlægning af juleafslutning i kirken, samt konkurrencer til juleafslutning 

på skolen. 
- Præsentation af elevrådets projekt i forbindelse med elevrådsbyrådsdagen. 

 

 
 

3. Nyt fra samarbejdet mellem kommunens skolebestyrelser m.m.  HM/CM 
 
Er der noget nyt? Er der noget nyt fra dialogmødet mandag d. 4. nov.? 
 

 
Nyt fra fællesmøde for skolebestyrelser:  
Det er besluttet at fortsætte et samarbejde på tværs af alle skolerne. 
 
Dialogmøde:  
Fokus på frivillighed i skolerne – en dagsorden på tværs af alle velfærdsområder. Derudover in-
troduktion til Villum Fondens donation til udvikling af makerspaces på skolerne og kort oriente-
ring fra udvalgsformanden vedr. økonomi. 
 

 
 

4. Henvendelse om fælles høringssvar omkring den nye motorvej              HM/CM 
 
Information/drøftelse af henvendelse om forslag til fælles høringssvar fra alle institutioner og for-
eninger.        
 

 
Formålet er at forsøge at sikre forbindelsen fra Gårsdalvej mellem Hald Ege og Ravnstrup. 
 
Skolebestyrelsen bakker op om det fælles høringssvar. (Se bilag 1)  
 

 
 
 



5. Evaluering af kontaktforældremøde           HM/CM 
   
Evaluering af kontaktforældremødet tirsdag d. 8. oktober.       
 

 
- Godt kontaktforældremøde og gode snakke ved bordene. 
- Elevrådet deltog for første gang og der var ros for eleverne for deres tilgang. 
- Goalgriden fungerede fint.  
- Emnerne var komplekse, men alligevel spændende drøftelser.  
- Kontaktforældremødet har værdi for bestyrelsen ift. at have fingeren på pulsen hvad an-

går de perspektiver en bredere gruppe af forældre har ift. skole. Det er en mulighed for at 
overskride nogle af de arenaer vi ellers plejer at mødes i.  

- Der blev oplevet stor lydhørhed ift. elevernes perspektiv og emner blev drøftet med re-
spekt for uenigheder.  
 

 
 

6. Den nye politiske skoleaftale          LC/CM 
   
Vi fortsætter drøftelsen fra sidste møde. Vi tager udgangspunkt i tilbagemeldinger fra kontaktfor-
ældremødet. (Se bilag 2) 
 

 
Tilbagemeldingerne fra kontaktforældremødet er blevet samlet og kategoriseret. Vi fortsætter 
drøftelsen af tilbagemeldingerne på næste skolebestyrelsesmøde.  

 

 
 

7. Punkter/emner til næste skolebestyrelsesmøde     HM/CM 
 
Prioritering af punkterne: Implementering af den politiske skoleaftale, Skolefoto – hvorfor og 
hvordan? Mælkeordning – hvorfor og hvordan? Opfølgning på skolens principper/politikker. 
Gode råd til forældre om digitale medier.   
 

 
Intet til referat.  

 

 
 

8. Meddelelser 
 

 
 Intet til referat.  
 

 
 

9. Evt. 
 
Næste skolebestyrelsesmøde d. 03.12 starter kl. 17.00 og afsluttes med en let anretning på sko-
len.  
 

 


